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Inleiding 
Totaal aantal mensen/collectieven aangedragen: 9. De jury heeft er een zware 
dobber aan gehad. Er waren veel zeer goede kandidaten bij. Als een kandidaat 
niet gewonnen heeft, ligt dat waarschijnlijk aan de nog hogere kwaliteit van de 
andere inzendingen. We presenteren vandaag 1 winnaar voor de 
aanmoedigingsprijs het groene lootje en 3 genomineerden voor het Groene 
Lintje met daaruit 1 winnaar.  
 
We beginnen met het Groene Lootje - de aanmoedigingsprijs 
De Soesterwijkwiek geeft niet op, ook nu het politiek tegenzit en het nog niet 
gelukt is om de locaties aan te wijzen waar windmolens zouden mogen komen. 
Het bestuur van de Soesterwijkwiek (Roanne, Dirk, Maiken en Jan) kiest daarbij 
altijd de weg van het verbinden en informeren. Maar minstens zo belangrijk als 
zo'n grote windmolen is het juist afstellen van CV-ketels. Daar is veel 
milieuwinst te behalen. Met Mijn CV is okee, komt Jan veel bij mensen over de 
vloer en stelt hij hun ketel af. Daarbij maakt hij ook kennis met vele 
Soesterkwartierders en soms komen zo problemen boven tafel die niets met 
verwarming te maken hebben, maar wel aangepakt kunnen worden. En dat is 
pure sociale winst. De jury vindt dat zoveel vasthoudheid en strijdbaarheid een 
aanmoediging waard is en kent het Groene Lootje toe aan Jan Wink.  
 
3 genomineerd voor het Groene Lintje: 
- Wendy van Offeren, Julie-Anne Borm(postuum) en Mariette den Hartog voor 
de Groenvisie 
- Buurtinitiatief Nieuwland 
- Diana Wildschut 
 
Buurtinitiatief Nieuwland 
De verbreding van de A1 was een gegeven, daar konden ze niets tegen doen. 
Maar de toename van fijnstof in de eigen leefomgeving, daar konden ze wel 
wat aan doen. De buurt heeft daarom zelf de schouders eronder gezet. Daarbij 
hebben ze veel mensen in de wijk weten te betrekken, de gemeente 
meegekregen en zelfs flink wat geld bij elkaar gesprokkeld. En het resultaat 
mag er zijn. Een saaie geluidswal is nu een groen buurtparadijs met fijnstof 
afvangende bomen, met moestuintjes en nodigt uit tot meer bewegen. De jury 
vindt het een grandioos voorbeeld van een succesvol groen burgerinitiatief.  



 
Diana Wildschut 
Ze werd door meerdere mensen aangedragen. Diana Wildschut heeft met haar 
onvermoeibare inzet voor De War een belangrijke bijdrage geleverd aan het 
opzetten van 'bottom-up' duurzaamheidsinitiatieven en experimenten en 
onderzoek hiervoor in Amersfoort, zoals de Coöperatieve Universiteit 
Amersfoort, het Fablab, Transitieschool, Meet je Stad en de Stadsimkerij. Dit 
doet Diana inmiddels al meer dan 10 jaar, samen met Harmen en vele anderen. 
En ondanks de vele tegenslagen de afgelopen tijd (bijv. de brand in het 
Knopjesmuseum, de verkoop van het terrein, etc.) houdt ze stand. Dit wordt 
gezien in de stad en in het bijzonder de naam van Diana wordt daarbij 
genoemd. We wensen jullie het aller, allerbeste en hopen dat het einde van 
deze locatie voor de War niet het einde van zoveel mooie, groene activiteiten 
is. 
 
En dan de winnaars van het Groene Lintje van 2016 
Zonder deze dames geen Groenvisie. Drie vriendinnen en strijders voor het 
belang van groen en bomen. Zij drongen in 2014 bij meerdere 
gemeenteraadsleden aan op het opstellen van een Groenvisie. Die was volgens 
hen nodig om vanuit een gezamenlijke, gedeelde kijk op het groen in de stad 
tot een betere bescherming van planten, dieren en landschap te komen. 
Daarbij altijd puur gericht op de inhoud. Zoals één van de indieners schreef: 
oprecht en betrouwbaar - er is nooit een dubbele agenda.  
Julie-Anne kan deze dag niet meer meemaken. Zij is ons in 2015 ontvallen en 
we missen haar nog steeds. Wendy en Mariëtte zijn vandaag wel bij ons en zij 
hebben ook van het begin tot het eind bijgedragen aan de Groenvisie. Deels 
vanuit de groep die het proces organiseerde en altijd via de inhoudelijke 
bijdragen.  
Het is in geen enkele gemeente nog gelukt om vanuit de stad een Groenvisie op 
te stellen. Jullie hebben de basis gelegd, en zoals iemand opmerkte: met alleen 
labradors hadden we het niet gered, dankzij deze pitbulls hebben we de 
eindstreep gehaald. Nu de visie eind 2016 is vastgesteld, kan de gemeente het 
groenbeleid op een hoger plan brengen en toewerken naar een betere 
bescherming van groen en weten inwoners en initiatieven beter waar ze aan 
toe zijn. Maar we zijn er nog niet, want er is nog veel uitwerking te doen. 
Niettemin vinden we het op zijn plaats om stil te staan bij deze mijlpaal en 
namens GroenLinks dank en een eerbetoon uit te spreken. Daarom ontvangen 
Mariëtte den Hartog, Wendy van Offeren en postuum Julie-Anne Borm 
vandaag het Groene Lintje. 
         


